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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL 26 
DE JULIOL DE 2012. 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 08 
Caràcter: ordinari 
Data: 26 de juliol de 2012 
Horari: de 20:00 a 21:54 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra. Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subiron i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM) 
- Sra. Glòria Aymerich Gázquez, (PP) 
 
 
Secretari: 
 
- Sr. Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
Obre la sessió el senyor President per tractar els assumptes inclosos en el 
següent: 
 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 28 DE JUNY DE 2012. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 



 

TERCER. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL RELATIU AL 
COMPLIMENT DE L’ACORD DEL PLE DE LA CORPORACIÓ, DE DATA 29 
DE JUNY DE 2012, D’APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE 
L’ORDENANÇA NÚMERO 73 REGULADORA DELS SOROLLS I LES 
VIBRACIONS. 
 
QUART. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL D’APROVACIÓ DE 
L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ I HABILITACIÓ DE CRÈDIT 2/2012. 
 
CINQUÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’URBANISME 
RELATIU A LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PERI DEL NUCLI HISTÒRIC 
PER A LA CONNEXIÓ DEL CARRER DE BAIX  AMB EL CARRER DE CAN 
RAMS. 
 
SISÈ. PROPOSTA D’ACORD, PER AL PLE MUNICIPAL DE JULIOL DE 
2012, I RELATIVA A REPROVAR L'ACTITUD DEL REGIDOR DE 
COMUNICACIÓ MIQUEL ANGEL MARTÍNEZ, EN EL SEU INTENT DE 
MANIPULAR, AMAGAR I SILENCIAR LES OPINIONS I LES IMATGES QUE 
NO LI SON FAVORABLES I DEMANAR LA SEVA DIMISSIÓ IRREVOCABLE 
COM A REGIDOR DE COMUNICACIÓ I QUE PRESENTEN ELS GRUPS 
MUNICIPALS DE 9SV I D’ESQUERRA-ENTESA PER LA SEVA APROVACIÓ 
AL PLE MUNICIPAL. 
 
SETÈ. PROPOSTA D’ACORD PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS 
DE 9SV I ESQUERRA-ENTESA PER LA SEVA APROVACIÓ AL PLE 
MUNICIPAL DE JULIOL DE 2012  I RELATIVA A QUE LES TAULES DE 
CONTRACTACIÓ, SELECCIÓ I ADJUDICACIÓ COMPTIN AMB LA 
PARTICIPACIÓ DE TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS. 
 
VUITÈ. PROPOSTA D'ACORD PERQUÈ L'AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ 
DE MONTALT DONI SUPORT A LA CAMPANYA “NO VULL PAGAR” QUE 
PRESENTEN CIU, 9SV I ESQUERRA. 
 
NOVÈ. PROPOSTA D’ACORD DELS GRUPS MUNICIPALS QUE 
PRESENTEN CIU, 9SV I ESQUERRA DE SUPORT ALS ACTES DE LA 
MARXA CAP A LA INDEPENDÈNCIA. 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 28 DE JUNY DE 2012. 
 



 

El senyor Alcalde pregunta als assistents si tenen alguna objecció a l’acta de la 
sessió ordinària de data 28 de juny de 2012.  
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, posa de manifest que votarà en 
contra atès que a l'apartat de prec i preguntes l'Alcalde presenta unes fotos 
com a prova de les que no es pot provar la seva autenticitat. Si no s'adjunten 
els fitxers originals que puguin mostrar la veracitat de les afirmacions, incloure 
les fotos com a prova es donar "patente de corso" a la mentida. 
Afegeix que porta els fitxers originals i els posa a disposició del senyor 
Secretari perquè els comprovi  amb la  màquina de fotos i dia que estan fetes. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 9SV, reitera 
l’opinió del senyor Orts. A més afirma que falta debat del tema de les fotos que 
va durar entre 7 i 8 minuts. 
 
Finalment, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU, PSC i 
PP i el vot en contra de 9SV i Esquerra, l’acta de la sessió ordinària del Ple de 
la Corporació de data 28 de juny de 2012. 
 
 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
  
El senyor secretari llegeix totes les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió. Els/les senyors/es assistents es donen per 
assabentats/des. 
 
 
 
TERCER. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL RELATIU AL 
COMPLIMENT DE L’ACORD DEL PLE DE LA CORPORACIÓ, DE DATA 29 
DE JUNY DE 2012, D’APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE 
L’ORDENANÇA NÚMERO 73 REGULADORA DELS SOROLLS I LES 
VIBRACIONS. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CIU, pren la paraula per 
exposar l’assumpte. 
 
El Ple de la Corporació, en sessió de data 28 de juny de 2012, va aprovar que 
es modifiqués l’Ordenança número 73 reguladora dels sorolls i les vibracions. 
 
La proposta de nova redacció és la següent: 
 
“Article 13. Requeriments tècnics per a les activitats 



 

1. Les activitats incloses als grups I, II , III i les activitats de restauració del grup IV, que 
estiguin ubicades en edificis i en contigüitat amb ús residencial han de complir els 
valors mínims d’aïllament acústic al soroll aeri establerts a l’Annex 8, i, en tot cas, han 
de disposar de l’aïllament necessari per garantir als habitatges més afectats el 
compliment els valors límits d’immissió establerts als annexos 3 i 4. 
 
Les activitats recreatives de pública concurrència i totes les que puguin transmetre 
soroll d’impacte via estructural en contigüitat amb ús residencial, dels grups I, II, III i IV, 
han de complir els valors mínims d’aïllament acústic al soroll d’impacte establerts a 
l’Annex 8. 
 
L’aïllament respecte a locals amb usos no residencials ha de ser el necessari per 
garantir el compliment dels valors límit d’immissió establerts als annexos 3 i 4. 
 
2. Els tancaments com ara portes d’accés, persianes metàl·liques o altres, han d’estar 
en bon estat de manteniment i han de disposar de les mesures correctores adequades 
per evitar la transmissió de soroll i/o vibracions. 
 
3. A més del que disposen els apartats anteriors, les activitats han de complir amb els 
requeriments tècnics següents, els quals també han d’estar especificats a l’estudi 
d’impacte acústic: 
 
a. Grup I: 
 
- L’activitat ha de disposar de les mesures esmorteïdores pertinents per tal de no 
superar els valors límit establerts. 
 
A més, les activitats de pública concurrència han de : 
 
- L’activitat s’ha de portar a terme amb les portes i finestres tancades i ha de disposar 
dels elements de ventilació adequats. 
- Doble porta amb molles de retorn i tancament hermètic, a posició tancada, o altres 
sistemes equivalents que garanteixin en tot moment l’aïllament en façana en els 
moments d’entrada i sortida del públic. 
- Quan es disposi d’equip de so, limitador-enregistrador, d’acord amb l’establert a 
l’Annex 10 per tal d’assegurar que no se superin els valors límit establerts, ni els 100 
dB(A) de nivell d’immissió màxim. 
- Els titulars de les activitats són responsables de vetllar perquè els usuaris no 
produeixin molèsties al veïnat. En el cas que les seves recomanacions no siguin 
ateses, han d’avisar la Policia local als efectes corresponents. 
En tots aquells casos en què s’hagi comprovat l’existència reiterada de molèsties al 
veïnat, l’ajuntament pot imposar al titular de l’activitat l’obligació de disposar, com a 
mínim, d’una persona encarregada de la vigilància a l’exterior de l’establiment. 
 
b. Grup II: 
- L’activitat ha de disposar de les mesures esmorteïdores pertinents per tal de no 
superar els valors límit establerts. 
A més, les activitats de pública concurrència han de : 
- L’activitat s’ha de portar a terme amb les portes i finestres tancades i ha de disposar 
dels elements de ventilació adequats. 



 

- Doble porta amb molles de retorn i tancament hermètic, a posició tancada, o altres 
sistemes equivalents que garanteixin en tot moment l’aïllament en façana en els 
moments d’entrada i sortida del públic. 
- Quan es disposi d’equip de so, limitador-enregistrador, d’acord amb l’establert a 
l’Annex 10, per tal d’assegurar que no se superin els valors límit establerts, ni els 94 
dB(A) de nivell d’immissió màxim  
 
c. Grup III: 
- L’activitat ha de disposar dels elements de ventilació adequats i amb les mesures 
esmorteïdores pertinents per tal de no superar els valors límit establerts. 
- Quan l’activitat es dugui a terme amb portes o finestres obertes, el nivell sonor 
generat a l’interior de l’activitat no ha de superar el nivell de soroll ambiental del carrer. 
- La immissió sonora màxima dels televisors i dels equips de reproducció de so dels 
bars, bars – restaurant o restaurants serà de 80 dB(A) mesurats a un metre de 
distància de la font. 
 
d. Grup IV: 
- Quan l’activitat es dugui a terme amb portes o finestres obertes, el nivell sonor 
generat a l’interior de l’activitat no ha de superar el nivell de soroll ambiental del carrer. 
 
- La immissió sonora màxima dels televisors i dels equips de reproducció de so dels 
bars, bars – restaurant o restaurants serà de 75 dB(A) mesurats a un metre de 
distància de la font. 
 
e. En els casos que es consideri oportú, l’ajuntament pot exigir la instal·lació d’un 
limitador-enregistrador o altres mecanismes similars, per garantir que no se superin els 
nivells d’immissió a l’interior del local. 
 
f. En qualsevol activitat, la instal·lació d’un limitador-enregistrador no ha de substituir 
en cap cas l’aïllament mínim que ha de tenir l’establiment. 
 
4. Els controls inicials i/o els controls periòdics, han de certificar el compliment de les 
mesures atenuadores projectades que assegurin el compliment dels requeriments 
establerts i garantir el compliment dels valors límit d’immissió tant en ambient exterior 
com interior que siguin d’aplicació. 
 
5. Per raons d’insonorització o condicionament acústic es pot permetre disminuir 10 
cm l’alçaria entre forjats, sempre que l’alçària inicial estigui d’acord amb la normativa 
d’aplicació.” 
 

El text que fins ara teníem era: 
 
“Article 13. Requeriments tècnics per a les activitats 
 
1. Les activitats incloses als grups I, II , III i les activitats de restauració del grup IV, que 
estiguin ubicades en edificis i en contigüitat amb ús residencial han de complir els 
valors mínims d’aïllament acústic al soroll aeri establerts a l’Annex 8, i, en tot cas, han 
de disposar de l’aïllament necessari per garantir als habitatges més afectats el 
compliment dels valors límits d’immissió establerts als annexos 3 i 4.  



 

Les activitats recreatives de pública concurrència i totes les que puguin transmetre 
soroll d’impacte via estructural en contigüitat amb ús residencial, dels grups I, II, III i IV, 
han de complir els valors mínims d’aïllament acústic al soroll d’impacte establerts a 
l’Annex 8. 

L’aïllament respecte a locals amb usos no residencials ha de ser el necessari per 
garantir  el compliment dels valors límit d’immissió establerts als annexos 3 i 4. 

2. Els tancaments com ara portes d’accés, persianes metàl·liques o altres, han d’estar  
en bon estat de manteniment i han de disposar de les mesures correctores adequades 
per evitar la transmissió de soroll i/o vibracions. 

3. A més del que disposen els apartats anteriors, les activitats han de complir amb els 
requeriments tècnics següents, els quals també han d’estar especificats a l’estudi 
d’impacte acústic: 

a. Grup I:  

- L’activitat s’ha de portar a terme amb les portes i finestres tancades, ha de 
disposar dels elements de ventilació adequats i amb les mesures 
esmorteïdores pertinents per tal de no superar els valors límit establerts. 

 

A més, les activitats recreatives han de disposar de:  

- Doble porta amb molles de retorn i tancament hermètic, a posició 
tancada, o altres sistemes equivalents que garanteixin en tot moment 
l’aïllament en façana en els moments d’entrada i sortida del públic.  

- Quan es disposi d’equip de so, limitador-enregistrador, d’acord amb 
l’establert a l’Annex 10  per tal d’assegurar que no se superin els valors 
límit establerts,  ni els 100 dB(A) de nivell d’immissió màxim. 

- Els titulars de les activitats són responsables de vetllar perquè els 
usuaris no produeixin molèsties al veïnat. En el cas que les seves 
recomanacions no siguin ateses, han d’avisar la Policia local als efectes 
corresponents. 

En tots aquells casos en què s’hagi comprovat l’existència reiterada de molèsties al 
veïnat, l’ajuntament pot imposar al titular de l’activitat l’obligació de disposar, com a 
mínim, d’una persona encarregada de la vigilància a l’exterior de l’establiment. 

 

b. Grup II:  

- L’activitat s’ha de portar a terme amb les portes i finestres tancades, ha de 
disposar dels elements de ventilació adequats, i amb les mesures 
esmorteïdores pertinents per tal de no superar els valors límit establerts.  

A més,  les activitats recreatives han de disposar de:  

- Doble porta amb molles de retorn i tancament hermètic, a posició 
tancada, o altres sistemes equivalents que garanteixin en tot moment 
l’aïllament en façana en els moments d’entrada i sortida del públic.  



 

- Quan es disposi d’equip de so, limitador-enregistrador, d’acord amb 
l’establert a l’Annex 10,  per tal d’assegurar que no se superin els valors 
límit establerts,  ni els 94 dB(A) de nivell d’immissió màxim  

c. Grup III: 

- L’activitat s’ha de portar a terme amb les portes i finestres tancades, ha de 
disposar dels elements de ventilació adequats, i amb les mesures 
esmorteïdores pertinents per tal de no superar els valors límit establerts. 

- La immissió sonora màxima dels televisors i dels equips de reproducció de so 
dels bars, bars – restaurant o restaurants serà de 80 dB(A) mesurats a un 
metre de distància de la font. 

d. Grup IV:  

- Quan l’activitat es dugui a terme amb portes o finestres obertes, el nivell sonor 
generat a l’interior de l’activitat no ha de superar el nivell de soroll ambiental del 
carrer.  

- La immissió sonora màxima dels televisors i dels equips de reproducció de so 
dels bars, bars – restaurant o restaurants serà de 75 dB(A) mesurats a un 
metre de distància de la font.  

e. En els casos que es consideri oportú, l’ajuntament pot exigir la instal·lació d’un 
limitador-enregistrador o altres mecanismes similars, per garantir que no se superin els 
nivells d’immissió  a l’interior del local. 

f. En qualsevol activitat, la instal·lació d’un limitador-enregistrador no ha de substituir 
en cap cas l’aïllament mínim que ha de tenir l’establiment.  

4. Els controls inicials i/o els controls periòdics, han de certificar el compliment de les 
mesures atenuadores projectades que assegurin el compliment dels requeriments 
establerts i garantir el compliment dels valors límit d’immissió tant en ambient exterior 
com interior que siguin d’aplicació. 

5. Per raons d’insonorització o condicionament acústic es pot permetre disminuir 10 
cm l’alçaria entre forjats, sempre que l’alçària inicial estigui d’acord amb la normativa 
d’aplicació.” 

 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat,  
 
Primer. - Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança número 73 
reguladora dels sorolls i les vibracions, d’acord amb la proposta anteriorment 
transcrita. 
 
Segon. – Sotmetre-la a exposició pública pel termini de 30 dies hàbils, 
comptats a partir de la publicació al Butlletí Oficial de la Província, a l’objecte 
de presentació de possibles al·legacions, observacions o suggeriments 



 

mitjançant inserció del corresponent anunci al Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, al tauler d’edictes de l’Ajuntament i al web municipal. 
 
Tercer. - Considerar la modificació aprovada amb caràcter definitiu en cas que 
transcorregut el termini anterior no s’haguessin presentat al·legacions. 
Contràriament, establir que caldrà adoptar un nou acord plenari que, amb 
pronunciament sobre les al·legacions, haurà d’aprovar la modificació 
definitivament. 
 
Quart. - Comunicar aquests acords al Consell Comarcal del Maresme i a la 
Generalitat de Catalunya per al seu coneixement i notificar-los al Gremi 
Provincial de Tallers de Reparació de Barcelona. 
 
 
QUART. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL D’APROVACIÓ DE 
L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ I HABILITACIÓ DE CRÈDIT 2/2012. 
 
El senyor Lluís Bisbal Pujol, regidor de Gestió Econòmica, pren la paraula per 
donar una explicació de les partides de despesa que s’habiliten o suplementen i 
les seves fonts de finançament. Afirma que la gran majoria es finança amb 
Romanent Líquid de Tresoreria i la resta s’aconsegueix majoritàriament amb 
transferències entre partides, sense incrementar el pressupost.   
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable i es transcriu tot 
seguit: 
 
“Davant l’existència de les despeses que no es poden demorar fins a l’exercici 
següent per a les quals el crèdit consignat en el vigent Pressupost de la 
Corporació és insuficient i no ampliable, i davant la necessitat d’efectuar 
transferències de crèdits d’altres aplicacions del Pressupost vigent no 
compromeses pertanyents a diferent grup de funció que no afecten a baixes i 
altes de crèdits de personal i altes noves de despesa, 
 
Atès l’informe de Secretaria de data 11 de juliol de 2012 sobre la Legislació 
aplicable i el procediment a seguir, atesa la Memòria d’Alcaldia i l’informe 
d’Intervenció , així com el certificat de disponibilitat de crèdit a minorar. 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE 
 
— Els articles 169, 170 i 172 a 177 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
— Els articles 40 a 42 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es 
desenvolupa el Capítol I, del Títol VI, del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, en matèria de Pressupostos. 



 

— L’article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del 
Règim Local.  
— L’Ordre EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s’aprova l’estructura 
de pressupostos de les entitats locals. 
— Resolució de 14 de setembre de 2009, de la Direcció General de 
Coordinació Financera amb les Comunitats Autònomes i amb les Entitats 
Locals, per la qual es Dicten Mesures per al Desplegament de l’Ordre 
EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s’aprova l’Estructura dels 
Pressupostos de les Entitats Locals. 
 
Atesos els antecedents, es considera que l’expedient s’ha tramitat d’acord amb 
la Legislació aplicable, per això, de conformitat amb allò que estableix l’article 
175 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
es per això que es proposa la  següent, 
 
S’acorda, per unanimitat, proposar al Ple de la Corporació que adopti els 
acords següents: 
 
PRIMER. Aprovar l’expedient de modificació de crèdits n.º 2/2012, de 
modificació i habilitació de crèdits, d’acord amb el detall següent: 
 
MODIFICACIÓ 

1.-DESPESES ORDINÀRIES    

               

               

A.- SUPLEMENTS DE CRÈDIT    

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 

3 4 1 4 8 9 3 7 Subvenció especial Club de Futbol 
Sanvicentí KOMMIT 

6,00 € 5.000,00 € 5.006,00 € 

2 3 2 2 2 7 4 3 Servei psicòleg infantil 6.800,00 € 5.500,00 € 12.300,00 € 

1 7 2 2 1 0 1 0 Protecció àrees perimetrals urbanitzacions 6,00 € 11.300,00 € 11.306,00 € 

1 7 2 2 2 7 2 5 Muntatge i desmuntatge i conservació 
infraestructures platges. 

200,00 € 6.762,00 € 6.962,00 € 

TOTAL SUPLEMENT DESPESA ORDINÀRIA 28.562,00 € 

          



 

          

B.- HABILITACIÓ DE CRÈDIT    

               

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 

3  3  8  2  2  7  9  900  Serveis externs SO I LLUM  Centre Cívic. 0,00 € 4.000,00 €  4.000,00 €

3 3 7 2 2 7 9 901 Serveis externs dinamització espai jove 0,00 € 8.300,00 €  8.300,00 €

TOTAL HABILITACIÓ DESPESA ORDINÀRIA    12.300,00 €    

               

TOTAL   DESPESA ORDINÀRIA   1A + 1B   40.862,00 €   

              

              

              

                           

2.- DESPESES D’INVERSIÓ    

               

A.- SUPLEMENT  DE CRÈDIT    

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 

1 5 5 6 0 9 0 0 Remodelació pont Autopista 
137.848,65 € 13.784,00 € 151.632,65 

€ 

1 3 2 6 2 6 0 6 Sistema de Videoviligància 41.222,97 € 13.400,00 € 54.622,97 € 

3 4 1 6 2 3 3 8 Adquisició material esportiu 6.000,00 € 3.419,07 € 9.419,07 € 

TOTAL   DESPESA  INVERSIÓ 30.603,07 € 

            

            

            



 

               

B.- HABILITACIÓ DE CRÈDIT    

               

PARTIDA DESCRIPCIÓ IN ICIAL SUPL DEF 

1  5  5  6  1  0  0  6 

Reparació  desperfectes  carrer  Santa Maria  del 

Balís  0,00 €  24.900,18 €  24.900,18 € 

1  5  2  6  2  2  0  4  Construcció Altell Magatzem Brigada 0,00 € 9.500,00 €  9.500,00 €

3  4  2  6  2  2  0  4  Millora equipaments esportius 0,00 € 7.600,00 €  7.600,00 €

1  5  1  6  2  7  0  0  Treballs ADDICIONALS redacció POUM 0,00 € 18.916,00 €  18.916,00 €

1  5  1  7  7  0  0  0  E.T. INSTITUT  0,00 € 48.000,00 €  48.000,00 €

                TOTAL    108.916,18 €    

              

              

TOTAL   DESPESA INVERSIÓ   2A + 2B    139.519,25 €    

 

TOTAL   MODIFICACIÓ  1+2 180.381,25 € 

 

 

FONTS DE FINANÇAMENT 

 

1- FINANÇAMENT DESPESES ORDINÀRIES    

               

               

B)   PER NOUS INGRESSOS      

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 



 

4  6  1  0  7           Conveni diputació  Subvenció Franges Àrees 
Perimetrals. 

0 11300  11300

TOTAL 11300 

                   

                   

C PER TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT D'ALTRES PARTIDES      

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 

3  4  2  2  1  2  0  1  CONSERVACIÓ D’EDIFICIS I  INSTAL∙LACIONS ESPORTIVES 40000 4500  35500

3  4  1  2  2  6  0  9  PROMOCIÓ DE L'ESPORT 5000 1000  4000

2  3  1  1  3  0  0  0  Retribucions bàsiques laboral fix serveis socials 46442,16  2500  43942,16

2  3  1  1  3  2  0  0  Altres remuneracions laboral fix serveis socials 51249,84  3000  48249,84

1  5  5  2  1  0  0  0  Conservació de vies i espais públics  120000 9500  110500

1  6  9  1  3  0  0  2  Laboral eventual Joventut 18960,24  6000  12960,24

TOTAL  26500 

                   

TOTAL FINANÇAMENT ORDINARI A+B+C 37800 

                   

                       

                       

                       

2 FINANÇAMENT DESPESES D’INVERSIÓ    

                       

               

A PER  GENERACIÓ DE CRÈDITS PER INGRESSOS      

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 



 

3  9  6  0  1           Execució  obres carrer Santa Maria del Balís 0 17000  17000

                             

TOTAL  17000 

          

               

B PER TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT D'ALTRES PARTIDES      

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 

1  5  5  6  1  0  0  5  Remodelació plaça del Poble 152279 52279  100000

TOTAL  52279 

                       

AMB CÀRREC AL ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA      

PARTIDA DESCRIPCIÓ INICIAL SUPL DEF 

8  7  0  0  0          

ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  PER  A  DESPESES 

GENERALS  251476,01  73302,25  178173,76 

TOTAL     73302,25    

                       

                       

                       

TOTAL FINANÇAMENT INVERSIÓ A+B+C+D 142581,25

                       

                       

                       

                       

TOTAL   MODIFICACIÓ  1+2 180.381,25 €

 

 



 

 
SEGON. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província, per quinze dies, durant els quals els interessats podran 
examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. L’expedient es considerarà 
definitivament aprovat si durant l’esmentat termini no es presenten 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per a 
resoldre-les.” 
 
El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, pren la paraula per manifestar 
que no entén per què no es va tenir en compte aquesta subvenció especial al 
Club Santvicenti pel Kommit a l’hora de fer els pressupostos, ja que ja es sabia 
que s’havia de pagar. 
 
El senyor Lluís Bisbal respon que es pagarà un any endarrerit, perquè ara es 
pagarà el que corresponia l’any 2011, i a l’hora de fer el pressupostos no es va 
tenir en compte que es pagava un any endarrerit. 
 
El senyor Castaños pregunta si el 2013 el Santvicentí no rebrà res per aquest 
concepte. 
 
El senyor Robert Subiron Olmos, regidor d’Esports, explica que no es tracta 
d’una subvenció directa sinó una ajuda que es paga a any vençut i que no es 
pagarà més. 
 
El senyor Jordi Castaños Plana diu que dóna la sensació que redueixen la 
consignació de la plaça del poble per quadrar la modificació de crèdit, i que a 
l’hora de la veritat ja veurem el que costarà. 
 
El senyor Bisbal contesta que és l’adjudicació. 
 
També pregunta sobre l'increment de la partida de mobiliari per a platges, a la 
que respon els senyor Subiron que, per error, no es va consignar el cost de 
l’abalisament a les platges. I a més a més s’ha adquirit dues línies de vida i 
unes hamaques. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, i 
afirma que el pressupost sí que s’incrementa. Tot allò que ha estat finançat 
amb romanent líquid de tresoreria i no amb transferències entre partides, 
suposa un increment del pressupost. 
 
No li agrada l’increment del 10% de l’obra del Pont de l’Autopista, creu que és 
una obra senzilla i no s’hauria d’haver desviat. Respecte la Plaça del Poble, li 
sobta perquè es va discutir que el pressupost era un “disbarat” i ara són 
100.000 euros en una baixa del 30% i no ho acaba d’entendre. Per aquestes 
dues raons s’abstindrà en la votació. 
 



 

El senyor Alcalde pren la paraula per afirmar que l’obra del pont ha estat una 
obra complicada. Hi ha intervingut l’ACA, SOREA, Carreteres i Autopistes, 
suposant modificacions del projecte, perquè han intervingut a posteriori. Per 
això ha calgut modificar el pressupost. 
 
El senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, explica que les 
modificacions consisteixen bàsicament en més metres de barana i el canvi en 
la canonada d’aigua. 
 
Finalment, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU, PSC i 
PP i l’abstenció de 9SV i Esquerra, aprovar el dictamen de la Junta de 
Govern anteriorment transcrit. 
 
 
CINQUÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’URBANISME 
RELATIU A LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PERI DEL NUCLI HISTÒRIC 
PER A LA CONNEXIÓ DEL CARRER DE BAIX  AMB EL CARRER DE CAN 
RAMS. 
 
Des de l’aprovació definitiva del  PERI del Nucli Històric de Sant Vicenç de 
Montalt, s’han observat certes inconcrecions que cal corregir. 
 
El TAG d’Urbanisme ha emès un informe al respecte, el qual es transcriu tot 
seguit: 
 
“INFORME JURÍDIC. 
Assumpte.: Modificació del Pla Especial de Reforma Interior del 

Nucli Històric de Sant Vicenç de Montalt. 
 
El signant, Antoni Fajardo i Graupera, TAG de l’Àrea d’Urbanisme de 
l’Ajuntament, en relació a l’assumpte a dalt esmentat, emet el següent 
 

INFORME 
 

Antecedents: 
 
L’aleshores Comissió d’Urbanisme de Barcelona va resoldre l’aprovació 
definitiva del PERI del Nucli Històric de Sant Vicenç de Montalt en sessió de 
data 13 de febrer de 2002. 
 
Des de l’aprovació definitiva s’han observat certes inconcrecions que cal 
corregir, degudament detallades a la memòria i, també, un cop publicada 



 

l’aprovació, es va signar un conveni urbanístic per donar sortida a via pública al 
carrer de Baix: 
 

Conveni de 4 de desembre de 2006 amb Salvador Trias Fulladosa. 

Mitjançant aquest conveni s’autoritza la substitució de l’edificació amb una 
reculada de 3 metres i, a canvi, la cessió immediata de la propietat de la part de 
finca necessària per a l’execució de la unió del carrer de Baix amb el vial de nova 
construcció que uneix l’Avgda. Toni Sors amb la Ctra. de Sant Vicenç. 

Pel que fa a les inconcrecions, es pretén definir una superfície edificada mínima 
per evitar la conversió d’habitatges en plurifamiliars amb entitats de mínima 
superfície. 

Es dóna una regulació acurada a les tanques, tant pel que fa a les entre veïns 
com a les de via pública. 

Es corregeix un error en una obertura al carrer de l’Església número 10. 

La normativa legal d’aplicació ve determinada pel Decret 1/2010, de 3 d’agost, 
pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, articles 81, 
85, 96 i concordants; el Reglament de la Llei d’Urbanisme aprovat per Decret 
305/2006, de 18 de juliol, articles 92 i concordants. 

També és d’aplicació, quant a la possible necessitat d’estudi d’avaluació de la 
mobilitat generada i de l’avaluació ambiental, l’estudi de les següents normes: 

- LLEI 6/2009, del 28 d'abril, d'avaluació ambiental de plans i programes.  

Articles 6 a 9, que no inclouen la necessitat d’avaluació ambiental i, a més, 
tenint en compte la poca entitat a què es refereix l’apartat 2 de l’article 7. 

Per tant, no és necessari el tràmit d’avaluació ambiental. 

- DECRET 344/2006, de 19 de setembre, de regulació dels estudis 
d'avaluació de la mobilitat generada. 

D’acord amb l’article 3.1 c),  i l’estudi d’avaluació de la mobilitat generada s’ha 
de redactar quant al Planejament urbanístic derivat i llurs modificacions, que 
tinguin per objectiu la implantació de nous usos o activitats. 

La modificació del PERI en cap moment té com a objectiu la implantació de 
nous usos o activitats, sinó més aviat, la conservació del nucli històric del 
Municipi. Per tant, no es considera necessari l’estudi. 



 

Les competències per a l’aprovació inicial i provisional venen determinades pel 
text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya aprovat per Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, d’acord amb l’article 53.1 s), l’aprovació inicial 
correspon a l’Alcalde President i, d’acord amb l’article 52.2 d) correspon al Ple 
la seva aprovació provisional. 

D’acord amb l’article 81.1 d) del DL 1/2010, l’aprovació definitiva correspon a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona. 

Cal tenir en compte, també, que la modificació conté un conveni tramitat amb 
anterioritat al DL 1/2010; motiu pel qual, procedeix la ratificació del Ple en la 
seva aprovació i obertura d’un termini d’exposició pública a l’ensems que la del 
Pla Especial.” 

 
La Comissió Informativa d’Urbanisme va emetre dictamen favorable i va 
proposar al Ple la seva aprovació. 
 
La Comissió Informativa va emetre així mateix dictamen favorable. 
 
A la pregunta formulada pel senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, el 
senyor Alcalde respon que serà zona de vianants bàsicament amb una reserva 
d’aparcament per a veïns de tres places. 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, pregunta si hi ha algun termini 
per fer la plaça del poble i l’obertura del carrer, obres que estan dintre el Nucli 
Antic. 
 
El senyor Alcalde respon que l’obra de la Plaça està prevista per a l’1 d’octubre 
i l’obertura del carrer, quan el senyor Secretari elabori les bases. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, demana que a la plaça del 
Poble es respectin els terminis, ja que hi ha comerços i els implicarà molèsties.  
 
El senyor Alcalde respon que, possiblement, no es tanqui la circulació. 
 
Finalment, s’acorda, per unanimitat,  
 
Primer. L’aprovació inicial de la modificació puntual del PERI del Nucli Històric 
per a la connexió del carrer de Baix amb el carrer de Can Rams. 
 
Segon. Sotmetre aquest acord a un tràmit d’informació pública d’un mes, 
comptador des de l’endemà de la publicació d’aquest anunci al Butlletí Oficial 
de la Província, en uns dels diaris de més divulgació i en la pàgina web 
municipal, a fi que qualsevol persona que ho desitgi pugui examinar-la i 



 

formular, dins el termini esmentat, les al·legacions o suggeriments que 
consideri oportuns.  
 
Tercer. D'acord amb el que preveu l'art. 73.1 del Text Refós de la Llei 
d'urbanisme, aquesta aprovació inicial obliga a suspendre l'atorgament de 
llicències de parcel·lació, reforma, rehabilitació o enderrocament, d'instal·lació o 
ampliació d'activitats o usos concrets i d'altres autoritzacions municipals 
connexes en l’àmbit objecte de modificació. 
 
  
 
 
SISÈ. PROPOSTA D’ACORD, PER AL PLE MUNICIPAL DE JULIOL DE 
2012, I RELATIVA A REPROVAR L'ACTITUD DEL REGIDOR DE 
COMUNICACIÓ MIQUEL ANGEL MARTÍNEZ, EN EL SEU INTENT DE 
MANIPULAR, AMAGAR I SILENCIAR LES OPINIONS I LES IMATGES QUE 
NO LI SON FAVORABLES I DEMANAR LA SEVA DIMISSIÓ IRREVOCABLE 
COM A REGIDOR DE COMUNICACIÓ I QUE PRESENTEN ELS GRUPS 
MUNICIPALS DE 9SV I D’ESQUERRA-ENTESA PER LA SEVA APROVACIÓ 
AL PLE MUNICIPAL. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 9SV, pren la 
paraula per llegir la proposta que es transcriu tot seguit: 

“En aquest any de govern, la regidoria de comunicació, encapçalada per el 
senyor Miquel Angel Martínez, s’ha caracteritzat per una creixent falta 
d’objectivitat i de pluralitat en els mitjans de comunicació locals, bàsicament la 
web i el butlletí municipal. 

Diferents organismes independents, col·legi de periodistes i també el Síndic de 
Greuges han posat en evidència aquesta manca d’objectivitat i pluralitat. 

Un exemple es el 9 Montalt de març de 2012 a la Columna de l’Alcalde, on 
aquest va deixar anar un atac directe a l’oposició municipal que va votar en 
contra dels pressupostos. En aquesta columna, l’alcalde fa esment a uns valors 
que es fa seus, que entén que la ciutadania valora i que els que van votar en 
contra (9SV i ERC+Entesa) sembla que no compartim. Es a dir, que si votes en 
contra del que ell proposa doncs passes a no tenir els valors que ell s’atribueix. 
Malgrat vam demanar el dret a replica utilitzant el mateix mitjà aquest mai es va 
publicar. 

A partir de l’abril el butlletí municipal va passar-se a dir InfoMontalt. El que es 
va fer amb el nou butlletí, és un maquillatge estètic, però res va canviar 
respecte el contingut que va continuar amb el mateix estil propagandístic i 
pamfletari però amb l’agravant que els colors utilitzats en el nou butlletí 
municipal son iguals als utilitzats per el butlletí del grup municipal de CiU. 



 

Malgrat desde Esquerra-Entesa i 9SV vam denunciar aquest fet en un ple 
sol·licitant una rectificació aquesta tampoc ha arribat mai. 

S’ha trigat més de vuit mesos en aprovar un Reglament regulador de la 
participació dels regidors i grups municipals en els òrgans d’informació i difusió 
municipals. De forma insistent (mitjançant instàncies i preguntes en el Ple), 
varem reclamar al regidor de comunicació Sr. Martínez que ho portés en el 
plenari per la seva discussió i posterior aprovació, però era evident que no tenia 
cap pressa en aprovar-lo i posposava el tema de forma intencionada. No va ser 
fins que vam fer una queixa formal al Síndic de Greuges explicant els fets que 
el senyor Martínez es va veure pressionat i a corre cuita va portar el tema en el 
plenari per aprovar-lo.  
 
Arrel d’una queixa per la manca de pluralitat del butlletí d’informació municipal, 
el Consell de la Informació de Catalunya del Col·legi de Periodistes va obrir 
l’expedient núm. 6/2012. 
 
En el torn d’al·legacions que va fer el regidor de comunicació Sr. Martínez, 
sobre la participació de l’oposició al butlletí municipal, aquest va dir que atès el 
numero reduït de pàgines que té (4) es va considerar que destinar 1 pàgina als 
grups polítics “suposava perjudicar a la ciutadania, ja que deixava de rebre 
mensualment una part important de la informació d’interès general, relacionada 
amb l’ajuntament, …” 
 
En sessió plenària del 7 de maig de 2012 el Consell de la Informació de 
Catalunya va resoldre l’expedient fent les següents recomanacions a l’alcalde i 
al seu equip de govern que tot seguit transcrivim de forma literal: 
 
-        “El Consell ha observat una falta de pluralisme al butlletí municipal, sense 
que els arguments presentats per l’alcalde semblin suficient explicació per no 
incloure-hi la veu de l’oposició”. 
 
-        “El Consell recomana a l’alcalde i als grups municipals de govern adherir-
se al “Decàleg de Bones pràctiques de la Comunicació local” impulsat pel 
Col·legi de Periodistes de Catalunya”. 
 
-        “Els mitjans de comunicació públics locals han de realitzar una missió de 
servei públic. Aquesta missió ha d’incloure el pluralisme polític, …” 
 
-        “L’editorial del butlletí d’informació municipal ha de reflectir l’opinió de la 
publicació i no ha d’estar signat per l’alcalde”. 
 
-        “Aquests mitjans no es poden utilitzar com a eina de propaganda política 
dels partit o la coalició que deté el poder”. 
 



 

El regidor de comunicació va dir en l’últim ple que el Consell de la Informació 
de Catalunya del Col·legi de Periodistes era un òrgan privat i que no seguiria 
cap de les recomanacions que li feien. 
 
Però segurament el fet més greu ha estat la manipulació d’unes fotografies de 
l’acte que es va celebrar a Can Boada per la col·locació de la primera pedra del 
SORLI-DISCAU.  
 
Segons la web de l'ajuntament, www.svmontalt.cat, l'acte va comptar amb la 
presència "d'una cinquantena de persones ..." el que no diu la notícia en cap 
moment és que entre aquesta cinquantena hi havia grup de veïns i veïnes que 
es van manifestar en contra de la instal·lació d’aquesta superfície comercial en 
els terrenys municipals de Can Boada. 
 
Tampoc en cap de les imatges que acompanya la notícia publicada a la web 
municipal apareixen aquest grup de persones, que de forma “sospitosa” han 
desaparegut de totes les fotos. En el Ple de maig els grups municipals 
d’Esquerra-Entesa i 9SV van demanar explicacions sobre aquests fets al 
senyor Martínez, explicacions que van arribar en el ple de juny en forma d’un 
informe, signat per ell mateix, que venia a dir que les fotos no estaven 
manipulades i que els originals s’havien esborrat.  
 
Davant tots aquests fets, que no únicament demostren la manca de pluralitat i 
el partidisme dels mitjans de comunicació locals, sinó el que es capaç de fer el 
regidor de comunicació Sr. Martínez per amagar i silenciar intencionadament 
aquelles  opinions que no són favorables a l'equip de govern o que no li 
agraden. 
 
Davant les actituds i maneres del regidor de comunicació Sr. Martínez més 
pròpies d’una altra època que malauradament semblen haver-se instal·lat en 
els mitjans de comunicació públics de Sant Vicenç. 

Per tot això, el grup municipal de 9SV i Esquerra-Entesa proposa al Ple 
l'adopció del següent acord: 

PRIMER. El ple de l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt reprova 
enèrgicament l'actitud del regidor de comunicació Miquel Angel Martínez, en el 
seu intent de manipular, amagar i silenciar les opinions i les imatges que no li 
son favorables. 

SEGON. Vista la intenció de no rectificar ni admetre cap de les recomanacions 
que li han proposat diferents organismes independents i la manca de credibilitat 
creixent dels mitjans de comunicació locals a causa de la seva gestió;  el ple de 
l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt ha perdut del tot la confiança amb el 
regidor de comunicació Sr. Miquel Angel Martínez, pel que aquest Ple li exigeix 
la seva immediata dimissió i de forma irrevocable. 



 

Amb tot, el ple municipal acordarà allò que sigui més adient.” 
 
 
La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, dóna lectura a l’escrit 
que tot seguit es transcriu: 
 
“RESPECTE  AQUESTA  MOCIÓ  PRESENTADA  PELS  GRUPS  MUNICIPALS  DE  9SANT  VICENÇ  I 

ESQUERRA‐ENTESA,  EL  PARTIT  POPULAR NOMÉS  FARÀ REFERÈNCIA A UN DELS  PUNTS QUE 

CONSIDEREM  PODRIA  SER  UNA  FALTA  GREU  D’ÈTICA  I  DE  RESPECTE  CAP  A  LA  LLIBERTAT 

D’EXPRESSIÓ. 

TOT  I QUE  EL NOSTRE  PARTIT HA DONAT  SUPORT  EN  TOT MOMENT  JUNT  AL GOVERN  EL 

PROJECTE DE  SORLI‐DISCAU. TAMBÉ TROBEM  JUST QUE  LA GENT QUE  ESTIGUI  EN CONTRA 

VULGUI MANIFESTAR‐SE MOSTRANT LA SEVA OPOSICIÓ SEMPRE DES DEL RESPECTE.   

PER AQUEST MOTIU EL PARTIT POPULAR VOL DEIXAR BEN CLAR EN EL CAS QUE FOSSIN CERTS 

EL FETS, QUE ESTEM TOTALMENT EN CONTRA D’AQUESTES ACTUACIONS IMPRÒPIES. 

HEM DE RECORDAR QUE QUALSEVOL  CONTINGUT  INFORMATIU HA DE  SER VERAÇ  PER NO 

ATEMPTAR CONTRA ELS PRINCIPIS DE LA CREDIBILITAT. 

I QUE AMB  AQUESTA  PRÀCTICA DE  LA MANIPULACIÓ NO  S’AFAVOREIX  LA  IMPARCIALITAT, 

SINÒ QUE AJUDA A FOMENTAR EL SENSACIONALISME I LA DISTORSIÓ DE LA REALITAT. 

EN  QUALSEVOL  CAS  EL  PARTIT  POPULAR  NO  ENTRARÀ  A  VALORAR  ELS  FETS,  JA  QUE  NO 

VÀREM SER PRESENTS A L’ACTE DE LA COL∙LOCACIÓ DE LA PRIMERA PEDRA. 

PER  AQUEST  MOTIU,  TOT    I  CONDEMNAR  QUALSEVOL  MANIPULACIÓ  FOTOGRÀFICA  O 

INFORMATIVA, SIGUI QUINA SIGUI LA SEVA PROCEDÈNCIA, ENS ABSTINDREM PER FALTA DE 

PROVES.” 

El senyor Jaume Arcos diu que té les fotos dels veïns, té les fotos de la web i 
demana passar les fotos al projector. 
 
El senyor Alcalde ho desestima perquè no les ha vistes. 
 
El senyor Arcos demana incorporar  dues fotos. 
 
Finalment, després de debatre l’assumpte, s’acorda, per majoria absoluta, amb 
el vot en contra de CIU i PSC, l’abstenció del PP i l’aprovació de 9SV i 
Esquerra, desestimar la proposta presentada en tots els seus extrems. 
 
 
SETÈ. PROPOSTA D’ACORD PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS 
DE 9SV I ESQUERRA-ENTESA PER LA SEVA APROVACIÓ AL PLE 
MUNICIPAL DE JULIOL DE 2012  I RELATIVA A QUE LES TAULES DE 



 

CONTRACTACIÓ, SELECCIÓ I ADJUDICACIÓ COMPTIN AMB LA 
PARTICIPACIÓ DE TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS. 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, llegeix la proposta d’acord. 
Aquesta no és una novetat, perquè en altres legislatures era una pràctica 
habitual. Es transcriu tot seguit la proposta: 
 
“Des de les primeres eleccions democràtiques, els procediments administratius 
han tingut, necessàriament, que adaptar-se a  la realitat política plural. Han 
augmentat la seva transparència per tal d’avançar en el desitjable objectiu de 
major participació democràtica i per a garantir la igualtat de drets i oportunitats 
de tots els ciutadans.  
 
A l’àmbit local es requereix la màxima transparència, perquè precisament 
aquesta administració és la més propera als ciutadans.  
 
Les contractacions, processos de selecció i adjudicacions que diàriament 
realitzen els ajuntaments, a més de ser  legalment correctes, han de mostrar-
se, de portes cap a fora, com exemplars i garantir la universalitat de les 
decisions, amb total transparència i fonaments democràtics.  
 
La participació, publicitat i transparència han de ser, la màxima diària perquè 
això també ajudarà a combatre certa rumorologia que sovint envolta aquestes 
actuacions de contractació, selecció i adjudicació.   
 
Per tot això, els Grups Municipals de  9SV i ESQUERRA-ENTESA demanen al 
Ple de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt l’adopció del següent ACORD: 
 
1. Que a les  taules de contractació, selecció i adjudicació, que es convoquen a 
l’Ajuntament, comptin amb la participació d’un representant de cadascun dels 
Grups Municipals presents a l’Ajuntament, per tal d’avançar en l’objectiu de 
major  pluralitat, major transparència i en definitiva major democràcia.  
 
Amb tot, el ple municipal acordarà allò que sigui més adient” 
 
El senyor Lluís Bisbal està d’acord en què abans hi eren, però ara es vol que 
les meses siguin més tècniques, només com a polítics, l’alcalde i el regidor de 
l’àrea. A més, indica que els actes d’obertura són públics, per tant, poden 
assistir-hi. Quan la selecció és de personal, la presència de polítics està 
prohibida.  
 
El senyor Orts no pretén incidir directament en la votació, però com a mínim 
tenir l’oportunitat de manifestar com es veu el procés, estar present a l’acte.  
 
El senyor Jordi Castaños, regidor de 9SV, que les noticies que  reben és que 
les taules  són més tècnicas.      



 

 
El senyor Secretari aclareix les diferències entre les meses de selecció i els 
tribunals de qualificació en la selecció de personal. Totes dues han de tendir a 
la professionalització, no obstant, per a la selecció de personal està prohibida la 
presència d’electes i per a la selecció de contractistes no està prohibida. 
 
El senyor Jaume Arcos manifesta que no vol fer la feina de tècnics, assistir com 
a oient potser ja li estaria bé, perquè són processos complicats que generen 
rumorologia. 
 
El senyor Bisbal afirma que quantes més opinions millor, agafa la proposta de 
l’assistència com a oients i la treballarà. 
 
El senyor Orts demana poder estar presents per veure els documents 
administratius, els tècnics i les ofertes. 
 
Finalment, a la vista dels antecedents exposats, els grups municipals de 9SV 
i Esquerra retiren la proposta de l’Ordre del Dia per al seu major estudi. 
 
 
 
VUITÈ. PROPOSTA D'ACORD PERQUÈ L'AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ 
DE MONTALT DONI SUPORT A LA CAMPANYA “NO VULL PAGAR” QUE 
PRESENTEN CIU, 9SV I ESQUERRA. 
 

Es vol fer constar que la proposta prové de la societat civil i que l’Ajuntament la 
recull, per això proposa que tots els grups que vulguin s’hi afegeixin. 
Concretament ha estat una proposta que ha enviat a tots els grups municipals 
Sant Vicenç per la Independència.  

Es transcriu la proposta, que presenten de forma conjunta els Grups Municipals 
de CIU, 9SV i Esquerra a proposta de Sant Vicenç per la Independència: 

“Cal tenir en compte que al Principat de Catalunya el 67% de les autopistes són 
de peatge, mentre que a la resta de l’Estat la proporció és del 20%; a Madrid no 
arriba al 3,5%; a Andalusia representa menys del 13%, i a Extremadura no n'hi 
ha. Així, entre el Principat i el País Valencià es recapta un 48% de tots els 
ingressos per peatges a l’Estat espanyol. Si comparem amb altres territoris, 
7.000 quilòmetres d’autopistes a l’Estat francès donen els mateixos beneficis 
que 700 quilòmetres al Principat, fet que dóna una idea de l’elevat cost que els 
ciutadans catalans hem de pagar quan passem per un peatge en territori 
català. 

A més, s’ha de tenir present que els motius que es van al·legar, en el seu 
moment, per justificar els peatges de les autopistes en territori català era pagar-



 

ne el cost de la construcció, però aquest cost està pagat amb escreix des de fa 
molts anys. Tot i així, quan van finalitzar les concessions entre 1998 i 2004, es 
va decidir prorrogar-ne la concessió per períodes que van dels quinze als vint 
anys, essent-ne la principal beneficiària  l’empresa Abertis, participada 
majoritàriament per la Caixa i ACS, i que el seu president és Salvador Alemany 
Mas, qui alhora presideix el Consell Assessor del Govern de la Generalitat. 

Considerem injust que els santvicentins i santvicentines, hagin de realitzar més 
esforços econòmics que d’altres territoris de l’Estat espanyol en matèria 
d'infraestructures de transport ràpid. A més, el Govern de la Generalitat del 
Principat es deu en primer lloc al conjunt de la seva ciutadania i al seu 
benestar, prioritzant-la sempre per sobre dels interessos d’una minoria 
empresarial, per molt estratègica que es consideri. Per tant, creiem que 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt com a institució representativa dels 
santvicentins i santvicentines té el deure moral de posicionar-se en favor dels 
drets dels seus ciutadans i ciutadanes davant d’una situació injusta que patim 
des de fa anys. 

Per això, demanem que el plenari de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt aprovi el següent: 

1. Que s’insti al Servei Català de Trànsit a no tramitar les denúncies de les 
empreses concessionàries als i les conductores que es neguin a pagar el 
peatge. 

2. Mostri la seva comprensió i suport a la mobilització de la campanya 
#novullpagar del 20 de maig o les posteriors que es puguin desenvolupar, 
solidaritzant-se amb el conjunt de santvicentins i santvicentines que puguin 
participar en la caravana. 

3. Que reclami al Govern de la comunitat autònoma catalana i al govern estatal 
que ordenin a Abertis el desmantellament de tots els peatges en aquells trams 
d’autopista en què ja s’ha amortitzat la inversió que aquesta companyia va fer 
en la seva construcció 

4. Que l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt doni assessorament jurídic a 
aquells santvicentins/es que es puguin veure afectats per les multes del Servei 
Català de Trànsit.” 

La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, dóna lectura al següent 
escrit: 

“AMB REFERÈNCIA A  LA  CAMPANYA DE  L’ALLIBERAMENT DE  PEATGES  SOTA  EL  LEMA  “ NO 
VULL PAGAR”  I EL CONTINGUT A LA MOCIÓ, VOLEM DIR EL SEGÜENT: 
 



 

ELS  RECORDEM,  PER  FER  MEMÒRIA,  QUINS  SÓN  ELS  PEATGES  QUE  DEPENEN  DE  LA 
GENERALITAT:  
 
LA C‐32  SUD,  L’AUTOPISTA PAU CASALS DEL GARRAF  I  EL BAIX  LLOBREGAT,  LA C‐32 NORD, 
L’AUTOPISTA DEL MARESME,  LA C‐33 DE BARCELONA‐MONTMELÓ,  LA C‐16, ELS TÚNELS DE 
VALLVIDRERA SEGUINT PER L’AUTOPISTA DE MONTSERRAT, MANRESA I TÚNEL DEL CADÍ. PER 
TANT SON COMPETÈNCIA DEL GOVERN  DE LA GENERALITAT. 

 
El  PPC  SEMPRE  HA  DEFENSAT  L’EQUIPARAMENT  DELS  PEATGES  I  DE  LES  BONIFICACIONS. 

PRECISAMENT L’EQUIPARAMENT DE PEATGES QUE EL PRESIDENT ARTUR MAS HA DEMANAT 

AL NOSTRE  PRESIDENT MARIANO  RAJOY,  PER  LES AUTOPISTES DE  L’ESTAT,    PERÒ QUE NO 

ESTÀ APLICANT A LES DE CATALUNYA. 

AMB TOT AIXÒ VOLEM DIR QUE TOT I QUE ESTEM TRACTANT UN TEMA D’ÀMBIT LOCAL I QUE 

AFECTA ALS SANTVICENTINS PER LA PROXIMITAT DEL PEATGE DE VILASSAR I AL PROPI PEATGE 

DE SANT VICENÇ DE MONTALT, ENS SORPRÈN QUE CIU RECOLZI AQUESTA PROPOSTA,  JUNT 

AMB ELS ALTRES GRUPS MUNICIPALS DIENT QUE ELS SANTVICENTINS HAN DE REALITZAR MÉS 

ESFORÇOS  QUE  ELS  HABITANTS  D’ALTRES  TERRITORIS  DE  L’ESTAT  ESPANYOL,    COM  SI 

REALMENT DEPENGUÉS DE L’ESTAT I NO DE CATALUNYA. SÀPIGUEN QUE EL GOVERN CATALÀ 

NO  ESTÀ  FENT  RES  PER  REDUIR  EL  PEATGES  DE  CATALUNYA,  QUAN  LA MAJORIA  SON  DE 

TITULARITAT CATALANA  I   HA HAGUT DE SER EL PARTIT POPULAR QUI HA PORTAT AQUESTA 

INICIATIVA AL PARLAMENT. 

RECORDO  A  TOTS  EL  PRESENTS  QUE  A  L’ANY  2010  EL  PARTIT  POPULAR  VA  DEMANAR 

L’AIXECAMENT DE LES BARRERES PER TOTA LA COMARCA DEL MARESME, I NO SOLAMENT PER 

SANT VICENÇ DE MONTALT,  I QUE CAP ALTRE PARTIT ENS VA DONAR SUPORT. ES VA FER UNA 

CAMPANYA  RECOLLINT FIRMES DES D’ALELLA FINS A TORDERA.  LA PROPOSTA CONSISTIA EN 

QUE  ELS  VILATANS  DE  DINS  LA  COMARCA MARESMENCA QUEDESSIN  EXEMPTS  DE  PAGAR 

QUALSEVOL  BARRERA,  MENTRE  QUE  ELS  USUARIS  DE  LA  PERIFÈRIA  HAURIEN  DE  PAGAR. 

L’ÚNICA BARRERA QUE S’HA AIXECAT PEL MOMENT HA SIGUT LA DEL PEATGE DE SANT CUGAT 

I HO VA FER EL PARTIT POPULAR.  

SERIA MAGNÍFIC PODER ACONSEGUIR EL DESMANTELLAMENT DE TOTS ELS PEATGES MIRANT 

PEL BÉ DEL CIUTADÀ.  

PERÒ EL QUE NO FARÀ EL PARTIT POPULAR DE SANT VICENÇ DE MONTALT ÉS INCENTIVAR NI 

DONAR  SUPORT  A  AQUESTA  PRÀCTICA  D’INCIVISME  I  MOLT  MENYS  A  INSTAR  EL  SERVEI 

CATALÀ DE TRÀNSIT PERQUÈ NO TRAMITI LES DENUNCIES A TOTS AQUELLS QUE INFRINGEIXIN 

LA LEGALITAT. CREIEM QUE HI HA ALTRES VIES DE NEGOCIACIÓ MÉS CÍVIQUES. 

PER TOT L’ EXPOSAT EL PARTIT POPULAR S’ABSTINDRÀ EN EL SEU VOT.” 

El senyor Lluís Bisbal Pujol, regidor del PSC, pregunta si l’assessorament 
jurídic es farà en tot tipus de multes. 



 

El senyor Pere Orts pren la paraula per manifestar que a Catalunya la majoria 
d'autopistes i inversions s'han finançat pel model alemany, mentre que a la 
resta de l’Estat s'havia fet mitjançant recursos de l’Estat. Aquest sistema, 
l'alemany, provoca un fort increment, al llarg del període de pagament, de la 
despesa corrent; cosa que a la resta d'Espanya no passa. 

 
 

El senyor Bisbal opina que és un tema del Govern de la Generalitat i Estatal, 
per tant, hauria de debatre’s en el Parlament i per això s’abstindrà en la votació. 

La senyora Aymerich també s’abstindrà perquè no és una forma cívica de fer-
ho i s’invita a fer coses il·legals. 

Per tant, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU, 9SV i 
Esquerra i l’abstenció de PSC i PP, aprovar la proposta anteriorment 
transcrita en tots els seus extrems. 

 
 
NOVÈ. PROPOSTA D’ACORD DELS GRUPS MUNICIPALS QUE 
PRESENTEN CIU, 9SV I ESQUERRA DE SUPORT ALS ACTES DE LA 
MARXA CAP A LA INDEPENDÈNCIA. 
 
Igual que en el punt anterior, s’acorda fer constar que la proposta prové de la 
societat civil i que l’Ajuntament la recull, per això es proposa que tots els grups 
que vulguin s’hi afegeixin. Concretament ha estat una proposta que ha enviat a 
tots els grups municipals Sant Vicenç per la Independència.  
 
Es transcriu la proposta, que presenten de forma conjunta els Grups Municipals 
de CIU, 9SV i Esquerra a proposta de Sant Vicenç per la Independència: 
 
“Els actes de la marxa cap a la independència convocats i organitzats per Sant 
Vicenç de Montalt per la Independència, assemblea local de l’ Assemblea 
Nacional Catalana el proper 15 d’agost. Aquesta marxa reivindicativa te com 
objectiu aconseguir una gran mobilització ciutadana i institucional el 11 de 
setembre . 
 
Per això, es proposa al Ple de la Corporació que aprovi els acords següents: 
 
 1. L’ Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt es suma als actes convocats per 
Sant Vicenç de Montalt per la independència pel proper 15 d’agost de 2012 
amb motiu de la marxa cap a la Independència . 
  



 

 2. L’ Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt farà difusió als mitjans d’informació 
i als mitjans de comunicació locals per difondre tant l’activitat del 15 d’agost 
com la gran mobilització ciutadana del 11 de setembre de 2012. 
 
3. L’ Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, membre de l’ Associació de 
Municipis per la Independència , fa seves les reivindicacions i els objectius de 
la marxa cap a la Independència promoguts a Sant Vicenç de Montalt per Sant 
Vicenç de Montalt per la Independència. 
  
No obstant el ple decidirà el que estimi més adient.” 
 

Per tant, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU, 9SV i 
Esquerra i l’abstenció del PSC i el vot en contra del PP, aprovar la proposta 
anteriorment transcrita en tots els seus extrems. 

 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
- El senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, pren la paraula per manifestar 
que fa dos mesos que s’està remodelant la plaça del Dr. Cornudella i està 
paralitzada i abandonada. Hi ha un armari de conducte elèctric podrit i hi ha 
nens i nenes que hi juguen. Pregunta quan s’acabarà. Demana que es 
prenguin mesures per assegurar aquest armari. També hi ha un avet que és 
per guarnir per Nadal amb el cablejat del  llum tot l’any. La font es troba en mal 
estat. Incorpora una foto. 
 
El senyor Robert Subiron Olmos, regidor de Serveis Municipals, respon que es 
van fent actuacions i s’han contactat amb proveïdors. Es va fent segons les 
possibilitats. La font costa 6.000 euros. Quant a l’armari, en pren nota i es 
repararà. La instal·lació de l’arbre de Nadal, si bé s’ha de desmuntar, no té cap 
corrent elèctric. S’ha endreçat tota la plaça però falten actuacions. Ara hi ha 
gent de vacances, hi ha tres contractes de relleu, però s’han de fer més feines, 
com ara la platja. 
 
- El senyor José també pregunta per la millora de les voreres de l’Escola Sant 
Jordi. Pregunta si es pensa deixar aquest espai tal i com està o es pensa 
arreglar-lo bé del tot.  
 
El senyor Subiron respon que està previst arreglar-ho. 
 
- El senyor Antoni José comenta sobre els hidrants d’aigua dels bombers que 
fan pena i pregunta què s’ha fet davant Sorea perquè s’arreglin. 
 



 

El senyor Robert Subiron manifesta que s’ha fet una notificació a Sorea perquè 
s’arregli el tema.  
 
El senyor Pere Orts Cubillo demana que s’actuï per execució subsidiària.  
 
El senyor Secretari observa que s’ha de veure el contracte. 
 
- El senyor Antoni José Casas pregunta si la passera del Pas de la Xata es 
deixarà així. 
 
El senyor Subiron respon que ja està acabada. 
 
El senyor José diu que està mal acabada i que algú es farà mal. S’ha de fer 
d’una altra manera, perquè hi ha un tram asfaltat i un altre no. 
 
El senyor Subiron respon que s’ha valorat passar travessant la via del tren però 
no era possible. 
 
El senyor Antoni José demana que es posi un cartell advertint o que es tanqui 
mentre no està acabat. 
 
- El senyor Antoni José Casas demana que es netegi la rotonda de l'entrada del 
poble pel Passeig dels Pins. 

El senyor Robert Subiron li respon que està programat. 

- També demana que es posin reflectants a les dues entrades del pont de 
l’autopista perquè es vegi millor l’entrada a l’embut del pont, pregunta si s’ha fet 
alguna cosa.  

El senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Mobilitat, respon que s’estudia 
posar-hi reflectants.  

El senyor José demana que es posi un cartell indicador de perill. 

- El senyor Antoni José manifesta que al carrer Marià Fortuny hi ha un 
embornal brut  de fa més d’un any i  hi ha rates i mosquits i, fa un any que ja ho 
va dir i no s’ha netejat. 

El regidor de Medi Ambient i Serveis Municipals pren nota, així com la regidora 
de Sanitat. 

 

- El senyor Antoni José demana si hi ha alguna normativa de guals, ja que són 
molt diferents, fins i tot dintre d’una urbanització i també demana qui ho 
controla i vigila. 



 

El senyor Clofent manifesta que ja fa un any que està regulat el tema, però el 
que està fet, està fet. Es mirarà la gent que té fustes, plaques o altres. S’ha 
aprovat l’ordenança per regularitzar l’assumpte. 

- El senyor José a rebut varis avisos que quan plou es rellisca a la passera  de 
ferro de la plaça de l’Església. 

El senyor Clofent li respon que s’està mirant quin producte posar perquè al 
passar-hi no rellisqui. 

- Així mateix, el senyor Antoni José pregunta per la venda de Can Delàs. 

El senyor Secretari pren la paraula per exposar com estan els tràmits. S’ha 
procedit a la signatura davant de notari d’una escriptura de formalització d’un 
contracte d’arres confirmatòries amb l’empresa adjudicatària de la licitació. Amb 
aquesta signatura s’aconsegueix un major compromís per part de la 
contractista i s’ha posat com a data límit per perfeccionar la venda el dia 30 
d'octubre. Si en aquella data no s’ha formalitzat per causa imputable al 
comprador, haurà de pagar a l’Ajuntament 20.000 euros, perdent també la 
garantia provisional dipositada per a concórrer a la licitació. 

- El senyor Jaume Arcos, portaveu de 9SV, manifesta que hi ha un problema 
d’escarabats al carrer del Puniol. Ja es va enviar per correu electrònic i vol 
saber com està el tema. 

La regidora de Sanitat, Maria Lluïsa Grimal Colomé, afirma que ha rebut la 
queixa i va trucar a l’empresa que s’encarrega del servei de desinsectació. Es 
fa el mateix dia i posteriorment, hi ha una segona queixa. S’ha tornat a fer una 
nova actuació el dia 25 amb dos productes diferents perquè han trobat 
resistència. S’ha d’esperar per veure si fa efecte. El dia 30 d’agost tornarà 
l’empresa per veure com ha anat l’actuació.  

El senyor Arcos demana que això s’expliqui als veïns. 

- El senyor Jaume Arcos també demana per al proper Ple l’estudi econòmic de 
l’escola de música en format electrònic. 

La senyora Grimal, regidora d’Ensenyament, exposa que hi ha matrícules de 72 
alumnes (97 l’any anterior) ara s’ha de tancar. 

- El senyor Pere Orts pregunta què es fa amb les restes de la poda.  

El senyor Subiron li respon que es porta a la deixalleria. 

El senyor Orts demana per al proper ple quin cost té. 

- El senyor Pere Orts explica que l’Associació de Veïns de Can Boada li 
demana que hi hagi participació en el seguiment de les obres del Sorli. Demana 
com està l’expedient. 



 

El senyor Amadeu Clofent respon que s’ha de coordinar des de participació, 
juntament amb els Serveis Tècnics i també l’Associació de Veïns de 
Montalpark, la data no la pot concretar. Es farà una primera reunió i allà es 
determinarà la periodicitat. 

 

- El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, pregunta si per fer les obres 
d’accés al Sorli s’han tallat tres plataners. 

El senyor Robert Subiron li respon que sí. 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

El Secretari                 Vist i plau,    
    L’alcalde president 




